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Via google meet. 

 

Deltagere: Flemming Otvald Jensen, Martin Kirkhammer, Jørn Engvang, Lisbeth Hansen, Peter Bo 
Olsen, Sofie Pihl. 
Afbud: Søren Studsgaard 

Referent: Flemming Otvald Jensen 

 

 

Dagsorden: 
1. Godkendelse af dagsorden 
2. Hovedbestyrelsen 

a. Regnskab/budget 2023 Peter Bo 

b. Overarbejde Susanne, udbetaling? 

c. Næste HB møde-budgetmøde 

d. Licenstal, dispensation for HB 

e. Fastlægge Krænkelsespolitik i DJU Lisbeth/Jørn 

f. Sekretariatet Vini stoppet, IKC 

g. Uddannelsesudvalget status 

h. Årsmøder 2024 juni? 

i. DM-ugen 2024 

j. Nyt fra DIF. Politisk program m.m. 
k. Orientering fra sektionerne 

3. Strategi 
a. Status på de 4 strategispor 
b. Google hjemmeside 

4. Næste HB-møde 
5. Evt. 

 

 

Emne/punkt Beskrivelse/beslutning Ansvarlig 

1. Godkendelse af 
dagsorden 

Godkendt  

2. Hovedbestyrelsen a. Regnskab fremlagt af Peter Bo.  

Overarbejde Susanne, 
udbetaling? 

b. HB har bevilget, at der undtagelsesvist kan 
udbetales overarbejde. Ca. halvdelen er vedtaget. 

 

Næste HB møde-
budgetmøde 

c. 7.dec MK 

Licenstal, dispensation 
for HB 

d. Judo og Ju-Jitsu gives dispensation for 
licenstallene, så man kan bibeholde nuværende 
organisatoriske struktur i DJU’s Hovedbestyrelse. 

 

Fastlægge e. Der skal følges op på, om trænere skal skrive Alle 
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Krænkelsespolitik i DJU under på en trænerkontrakt, der inkluderer DJU’s 
leveregler. Deadline d. 10-10-2023. 
DIF eksperter har været involveret i at se på 
udkastet for krænkelsespolitikken. Stor tilfredshed 
ytret.  

Sekretariatet Vini 
stoppet, IKC 

f. Afskedsfrokost afholdt. Vini var ansat i 17 år. 
IKC overtager nogle af opgaverne, som afregnes 
pr. time. Lidt opstartsvanskeligheder er oplevet. 
Der evalueres på løsningen om et halvt års tid. 

 

Uddannelsesudvalget 
status 

g. Der er en ledig plads i uddannelsesudvalget. 
Bente Jeppesen har indvilget i at deltage i 
udvalget og det anbefales, at hun bliver fast 
medlem. 
Man forsøger at rekruttere instruktører til 
træneruddannelsen. Særligt er der fokus på de 
videregående kurser.  

 

Årsmøder 2024 juni? h. 15-06-2024  

DM-ugen 2024 i. Vi er ikke med i 2023, men vil se på mulighederne 
for deltagelse lørdag i uge 25 - 2024. 

 

Nyt fra DIF. Politisk 
program mm. 

j. Nyt politisk program fremlagt og behandles første 
gang til november. På formandsmødet i Herning, 
vil man arbejde med indholdet, så man får større 
indflydelse. Programmet får indflydelse på 
strategiarbejdet frem til 2030. 

 

Orientering fra 
sektionerne 

k. Aktiviteter i gang i begge sektioner. JJ er udfordret 
af ledige poster i nogle af deres udvalg. 

 

3. Strategi a. Sofie fremlagde resultater fra 
spørgeskemaundersøgelsen, der skal give 
inspiration til de værktøjer, der evt. skal udvikles til 
at hjælpe klubberne. 
15 forbund har sagt ja til at deltage i 
voksennetværk på tværs af forbund. 
Der skal udfærdiges noget omkring, hvordan 
organisationsstrukturen i DJU kan spille ind i DIF’s 
strategi. Det skal være beskrevet i 2023. 

 

b. Har været sat i bero grundet Vinis fratrædelse.   

4. Næste HB-møde Torsdag den 07-12-2023  

5. Evt.    

 


